

TERMS AND CONDITIONS

- Offers are valid when Cardmembers book between **July 20 and October 31, 2021**, both dates inclusive (“Booking Period”) and stays between the dates stated in each participating property below, both dates inclusive (“Stay Period”). Black-out dates apply. To be eligible for the offer, reservations must be made through the listed Reservation Channel with the Promotion Code indicated.

Participating Property		Property Location	Stay Period	Black-out Dates	Reservation Channel	Promotion Code
Accor Group	ibis Hong Kong Central & Sheung Wan	No. 28 Des Voeux Road West, Sheung Wan, Hong Kong	July 20, 2021 - October 31, 2021	October 1-3, 2021	Book at: https://all.accor.com/loyalty-program/promotions-offers/bonus-offers/owm013834-001-amexhk.en.shtml	AMEXHK
	ibis Hong Kong North Point	No. 138 Java Road, North Point, Hong Kong	July 20, 2021 - October 31, 2021	October 1-3, 2021		
	Novotel Hong Kong Century	238 Jaffe Road, Wan Chai, Hong Kong	July 20, 2021 - October 31, 2021	N/A		
	Novotel Hong Kong Citygate	51 Man Tung Road, Tung Chung, Hong Kong	July 20, 2021 - October 31, 2021	September 12-15, 21-22, 30 & October 1-5, 10-14, 2021		
	The Park Lane Hong Kong – A Pullman Hotel	310 Gloucester Road, Causeway Bay, Hong Kong	July 20, 2021 - October 31, 2021	N/A		
Agoda	N/A	July 20, 2021 – December 31, 2021	N/A	Book at: https://www.agoda.com/en-gb/amexopentravel	Select accommodation with "Promo Eligible" to enjoy 10% instant discount	
Booking.com	N/A	July 20, 2021 – December 31, 2021	N/A	Book at: http://www.booking.com/amexopentravel	Select accommodation with "Get HK\$ off" tag and select "Pay now" for payment to enjoy 10% instant discount	
Shangri-La	Island Shangri-La, Hong Kong	Pacific Place, Supreme Court Road, Central Hong Kong SAR	July 20, 2021 – October 31, 2021	N/A	https://www.shangri-la.com/en/hongkong/islandshangrila/offer-detail/rooms-suites/american-express-exclusive-offer/?promotion_code=AX30	AX30

AMERICAN EXPRESS

	Kowloon Shangri-La, Hong Kong	64 Mody Road, Tsim Sha Tsui East, Kowloon, Hong Kong SAR	July 20, 2021 – October 31, 2021	N/A	https://www.shangri-la.com/en/hongkong/kowloonshangrila/offer-detail/rooms-suites/american-express-exclusive-offer/?promotion_code=AX30	
Sino Hotels	Royal Pacific Hotel	33 Canton Road, Tsim Sha Tsui, Hong Kong	July 20, 2021 – October 31, 2021	N/A	Book at https://be.synxis.com/?hotel=7867&chain=24660&locale=en-GB&rate=AMEX or call 2738 2222 or email: reservations@royalpacific.com.hk	For booking via online please select “Amex Cardmembers Exclusive Offer” Rate prior Check-out to receive the offer.
	The Olympian Hong Kong	18 Hoi Fai Road, West Kowloon, Hong Kong	July 20, 2021 – October 31, 2021	N/A	Book at https://be.synxis.com/?hotel=7866&chain=24660&locale=en-GB&rate=AMEX or call 3199 8888 or email: reservations@theolympianhotel.com	For booking via email or telephone, Cardmembers are required to state the intention to enjoy the “Amex Cardmembers Exclusive Offer” at the time of booking and providing the Applicable Amex Credit Cards information for reservation”
	The Pottinger Hong Kong	74 queen's Road, Central, Hong Kong (Hotel Main Entrance: 21 Stanley Street)	July 20, 2021 – October 31, 2021	N/A	Book at https://be.synxis.com/?hotel=7869&chain=24660&locale=en-GB&rate=AMEXWBF&adult=2&arrive=01-07-2021 or call 2308 3199 or email: reservations@thepottinger.com	

- Offer is applicable to reservation for the designated Participating Property via designated reservation channel with designated Promotion Code during the Booking Period, and complete the stay within designated Stay Period.
- To be eligible for the offer, reservation and payments must be made in full with any American Express® Card issued in Hong Kong by American Express International, Inc. (“American Express”) (“Eligible Cards”). Corporate Cards issued by

American Express and American Express Cards issued by DBS Bank (Hong Kong) Limited are not eligible to participate in the Offer. Payment methods vary by Participating Property, please contact individual participating property for details.

4. Offer is subject to availability of rooms at Participating Property at time of booking. For reservations or more information, please visit <https://www.americanexpress.com/en-hk/campaigns/travel/create-a-splash> or contact the individual Participating Property.
5. Offer is not applicable to group bookings or conventions, is non-transferable, cannot be combined with other offers/promotions/savings and cannot be exchanged for cash or other products.
6. Advance reservations are required. Deposit, available room types, cancellation policy apply and vary by Participating Property. Please contact the individual Participating Property for full details.
7. Rates are listed in the currency of the Participating Property, per room, per night, based on double occupancy unless otherwise specify.
8. Fees will be charged for spending erected in a currency other than Hong Kong Dollars. For details, please visit [americanexpress.com/hk](https://www.americanexpress.com/hk).
9. Rates do not include taxes, gratuities, fees, or hotel/resort charges unless otherwise specify.
10. Participating Property is solely responsible for all products, services, consultations and advice offered to Cardmembers. American Express is not the provider of any of the products and/or services herein and makes no representation or warranty in relation to the same. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the products/services, except for any liability which cannot be excluded by law.
11. American Express and the Participating Property reserve the right to change these Terms and Conditions, suspend or terminate the offer at any time without prior notice.
12. In the event of any dispute arising from this promotion, the decision of American Express and the Participating Property shall be final.
13. If the English version of these Terms and Conditions does not conform to the Chinese version, the English version shall prevail.
14. COVID-19 restrictions may affect the services available at some properties. Please check with individual participating property more information.

條款及細則

1. 優惠適用於會員於 2021 年 7 月 20 日至 2021 年 10 月 31 日，包括首尾兩天（「推廣期」）之預訂並須於以下各參與酒店之指定日期入住，包括首尾兩天（「入住期」）。優惠不適用於指定日期。優惠須透過以下參與酒店指定之預訂方法及優惠編號預訂。

參與酒店	酒店位置	入住期	不適用日期	預訂方法	優惠編號	
雅高集團	宜必思香港中上環酒店	香港上環德輔道西 28 號	2021 年 7 月 20 日至 2021 年 10 月 31 日	2021 年 10 月 1-3 日	於網頁預訂 https://all.accor.com/loyalty-program/promotions-offers/bonus-offers/owm013797-001-amexhk.zh.shtml	AMEXHK
	宜必思香港北角酒店	香港北角渣華道 138 號	2021 年 7 月 20 日至 2021 年 10 月 31 日	2021 年 10 月 1-3 日		
	香港諾富特世紀酒店	香港灣仔謝斐道 238 號	2021 年 7 月 20 日至 2021 年 10 月 31 日	N/A		
	諾富特東薈城酒店	香港東涌文東路 51 號	2021 年 7 月 20 日至 2021 年 10 月 31 日	2021 年 9 月 12 - 15, 21 - 22, 30 日及 2021 年 10 月 10-14 日		
	柏寧酒店	香港銅鑼灣告士打道 310 號	2021 年 7 月 20 日至 2021 年 10 月 31 日	N/A		
Agoda	N/A	2021 年 7 月 20 日至 2021 年 12 月 31 日	N/A	於網頁預訂 https://www.agoda.com/zh-hk/amexopentravel	選擇有"推廣優惠適用"的住宿以享九折優惠	
Booking.com	N/A	2021 年 7 月 20 日至 2021 年 12 月 31 日	N/A	於網頁預訂 http://www.booking.com/amexopentravel	選擇有「訂房折 HK\$」標誌的住宿及選擇"立即支付"以享九折優惠	
香格里拉大酒店	港島香格里拉酒店	香港中區法院道太古廣場	2021 年 7 月 20 日至 2021 年 10 月 31 日	N/A	於網頁預訂 https://www.shangri-la.com/cn/hongkong/ilandshangrila/offer-detail/rooms-suites/american-express-exclusive-offer/?promotion_code=AX30	AX30
	九龍香格里拉酒店	香港九龍尖沙咀東麼地道 64 號	2021 年 7 月 20 日至 2021 年 10 月 31 日	N/A	於網頁預訂 https://www.shangri-la.com/cn/hongkong/kowloonshangrila/offer-detail/rooms-suites/american-express-exclusive-offer/?promotion_code=AX30	

信和酒店	皇家太平洋酒店	香港九龍尖沙咀廣東道 33 號中港城	2021 年 7 月 20 日至 2021 年 10 月 31 日	N/A	於網頁預訂 https://be.synxis.com/?hotel=7867&chain=24660&locale=zh-TW&rate=AMEX 或 致電: 2736 1188 或 電郵: reservations@royalpacific.com.hk	網上預訂請選擇“美國運通卡會員尊享優惠”價格預訂及付款以享有優惠。 如透過電郵或電話預訂，會員必須於預訂時向酒店表明享用有關“美國運通卡會員尊享優惠”並各提供合資格美國運通卡的資料作預訂用途。
	香港遨凱酒店	香港西九龍海輝道 18 號	2021 年 7 月 20 日至 2021 年 10 月 31 日	N/A	於網頁預訂 https://be.synxis.com/?hotel=7866&chain=24660&locale=zh-TW&rate=AMEX 或 致電: 3199 8888 或 電郵: reservations@theolympianhotel.com	
	中環·石板街酒店	香港中環皇后大道中 74 號 (酒店正門: 士丹利街 21 號)	2021 年 7 月 20 日至 2021 年 10 月 31 日	N/A	於網頁預訂 https://be.synxis.com/?hotel=7869&chain=24660&locale=zh-TW&rate=AMEXWBF&adult=2&arrive=01-07-2021 或 致電: 2308 3188 或 電郵: reservations@thepottinger.com	

2. 優惠只適用於在推廣期內以指定的優惠編號透過指定預訂方法於指定參與酒店之預訂，並須於指定的入住期內完成入住。
3. 優惠必須以美國運通國際股份有限公司（「美國運通」）在香港簽發的美國運通卡（「合資格美國運通卡」）預訂及全數付款。美國運通公司卡及星展銀行(香港)有限公司簽發的美國運通卡均不可參加此均優惠。付款方式不盡相同，詳情請與酒店聯絡。
4. 優惠須視乎參與酒店的房間供應情況而定。預訂或其他詳情，請瀏覽 <https://www.americanexpress.com/zh-hk/campaigns/travel/create-a-splash> 或聯絡個別參與酒店。
5. 優惠不適用於團體預訂或會議，不可轉讓，不可與其他推廣優惠或折扣一併使用，及不可兌換現金或其他產品。
6. 優惠必須預訂。按金收取，可供應的房間類型，取消條款及不適用日期因應個別參與酒店不同。詳情請與個別參與酒店聯絡。
7. 除非另有說明，價格以參與酒店所用之貨幣，以每間房每晚二人入住計算。
8. 以港元以外之貨幣簽賬將被收取費用，詳情請瀏覽 americanexpress.com/hk
9. 除非另有說明，否則房價不包括稅項、小費、費用或酒店／度假村的費用。
10. 所有產品、服務、諮詢、及建議均由參與酒店根據此條款及細則負責提供予會員。美國運通並非有關於優惠之產品及 / 或服務之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。
11. 美國運通及參與酒店保留隨時更改本條款及細則，暫停或終止優惠之權利，而不會作任何事先通知。
12. 如有任何爭議，美國運通及參與酒店保留最終決定權。
13. 本條款及細則的中英文版如有任何差異，一概以英文版本為準。
14. 因新冠病毒肺炎疫情限制措施，部分酒店服務或受影響，詳情請與個別參與酒店聯絡。